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Zápis 
z 15. zasedání zastupitelstva obce Vřesina konaného dne 29. dubna 2021 v sále Obecního úřadu 
ve Vřesině. 
Přítomno bylo 14 členů ZO. Účast občanů byla možná fyzicky a také formou online přenosu 
na youtube.cz. Fyzicky se účastnil 1 občan a na youtube.cz bylo v různých časových intervalech 
připojeno celkem 30 osob.  

 
1. Zahájení, určení ověřovatelů a zapisovatele zápisu, schválení programu 
Zasedání ZO zahájila starostka obce Mgr. Bohuslava Krupová v 18:02 hodin a přivítala všechny 
v sále i sledující on-line na 15. zasedání zastupitelstva obce Vřesina. Přivítala také ředitelku 
základní školy doc. PhDr. Radanu Metelkovou Svobodovou, Ph.D. 
Zapisovatelkou zasedání zastupitelstva určila Lenku Josefusovou, ověřovateli zápisu určila 
Jiřího Bečicu a Aleše Klecha. 
Zastupitelstvo obce bylo svoláno dle § 92 Zákona o obcích a byl navržen jeho program. Byl 
omluven jeden člen zastupitelstva. Při účasti čtrnácti členů bylo zastupitelstvo 
usnášeníschopné. 
Paní starostka se zeptala, zda někdo ze zastupitelů chce doplnit další bod programu zasedání. 
Sama upřesnila název bodu č. 6 a požádala o přidání bodu č. 11.  Nikdo ze zastupitelů neměl 
připomínky.  
Starostka nechala hlasovat o navrženém programu. 
 
15/1 Zastupitelstvo obce Vřesina schvaluje program 15. zasedání Zastupitelstva obce 
Vřesina. 

1) Zahájení, určení ověřovatelů a zapisovatele zápisu, schválení programu 

2) Kontrola usnesení 14. zasedání ZO 

3) Informace o činnosti rady a starostky obce 

4) Kontrolní výbor 

5) Finanční výbor 

6) Závěrečný účet obce Vřesina za rok 2020, účetní závěrka 

7) Zřizovací listina základní školy 

8) Investiční záměr – „Obnova válečného hrobu – Vřesina“ 

9) Základní listina komunitního plánování sociálních služeb ORP Hlučín 

10) Koupě pozemku 740/59 a odpuštění pokuty 

11) Nové znění dotačního programu „Kotlíkové půjčky“ 

12) Různé 

13) Interpelace členů zastupitelstva obce 

14) Diskuse občanů 

15) Závěr 

Starostka požádala členy zastupitelstva o hlasování. 

Hlasování: pro 14                                         proti 0                            zdržel se 0 
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Starostka konstatovala, že usnesení bylo přijato 14 hlasy. 

2. Kontrola usnesení 14. zasedání ZO 
Starostka – přednesla body usnesení 14. zasedání zastupitelstva obce a připomněla co vše se 
řešilo. Přednesla informaci, že vše, co bylo na minulém zasedání probíráno, je radou obce 
řešeno. Kotlíková půjčka je vyplacena. Žádost o dotaci na MFČR je podána. Mimořádná splátka 
úvěru je zaplacená, dotace spolkům jsou vyplaceny. Ověřovateli zápisu byli pan Ondřej Seidler 
a pan Petr Uhlig. 
Zeptala se přítomných ověřovatelů na jejich vyjádření k zápisu.  
Oba konstatovali, že daný zápis četli, nemají k němu žádné připomínky a se zápisem souhlasí.  
K zápisu neměl nikdo ze zastupitelů, ani občanů žádné dotazy. 
 
Starostka konstatovala, že zastupitelstvo obce Vřesina bere na vědomí kontrolu usnesení 
z 14. zasedání ZO Vřesina konaného dne 9. února 2021.  
 
3. Informace o činnosti rady a starostky obce 
Starostka vyzvala pana Radka Kupku, aby informoval přítomné o činnosti rady. 
Radek Kupka informoval zastupitele i občany o tom, co vše projednávala rada od minulého 
zasedání zastupitelstva. Tyto informace jsou přílohou tohoto zápisu. Starostka doplnila 
k nerealizované žádosti o novou dodávku pro SDH, že dotaci lze žádat na náhradu vozidel 
starších než 2005 a naše je z roku 2008, dále je možné žádat dotaci 50 % na výstavbu hasičské 
zbrojnice nebo dotaci na novou cisternu, což ale je momentálně pro nás nevyužitelné. 
Starostka informovala zastupitele a občany o své činnosti. Informace jsou přílohou tohoto 
zápisu. Hovořila především o řešení koupě domu na parcelách 3/1 a 3/2, podaných žádostí 
o dotace na nové stoly a řešení podlahy v sále obecního úřadu a také úprava zídky před 
kostelem. Dále dotace na výstavbu výtahu, žádost o dotaci na projektovou dokumentaci nebo 
řešení vyúčtování dotace na nové židle.  
Poté se zeptala, zda má někdo ze zastupitelů či občanů nějaký dotaz k její činnosti či činnosti 
rady obce. Zastupitelé ani občané neměli další dotazy k činnosti starostky ani k činnosti rady 
obce. 
 
Starostka konstatovala, že zastupitelstvo obce Vřesina bere na vědomí informace o činnosti 
rady obce a činnosti starostky.  
 
4. Kontrolní výbor 
Starostka požádala předsedu kontrolního výboru o přednesení zprávy ze schůze. 
Ondřej Seidler – schůze se konala 19. 4. 2021. Byli přítomni 4 členové kontrolního výboru, 
1 člen se dodatečně omluvil. Z rady obce byli přítomni paní starostka a pan místostarosta. Místo 
konání bylo v provizorních prostorách domu Holušových. Na programu zasedání byla kontrolní 
činnost v souladu s § 119 odst. 3 písm. a) zákona č. 128/2000 sbírky o obcích. 
Kontrolovali jsme plnění usnesení ze zasedání Zastupitelstva obce č. 13 z 10. 12. 2020 a č. 14 
z 9. 2. 2021, dále jsme kontrolovali plnění usnesení schůzí Rady obce Vřesina ze schůzí 
č. 61 – 68 za období od 7. 12. 2020 do 15. 3. 2021.  
Mohu konstatovat, že při provedené kontrole nebyly nalezeny žádné nedostatky, ani porušení 
zákonných ustanovení, ani jiných závazných právních předpisů. Usnesení zastupitelstva obce 
Vřesina jsou průběžně plněna radou obce a obecním úřadem. Usnesení rady obce je taktéž 
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průběžně plněno. Z tohoto jednání byl vytvořen zápis, který je evidován pod číslem 1/2021. 
Zápis kontrolního výboru je přílohou tohoto zápisu. 
Starostka se zeptala, zda má někdo ze zastupitelů či občanů nějaký dotaz k předsedovi 
kontrolního výboru?  
Zastupitelé ani občané neměli dotazy.  
 
Starostka konstatovala, že zastupitelstvo obce Vřesina bere na vědomí zprávu kontrolního 
výboru ze dne 19. dubna 2021. 
 
5. Finanční výbor 
Starostka – požádala předsedu finančního výboru o přednesení zprávy ze schůze. 
Jaroslav Smolka – Finanční výbor se sešel dne 15. 4. 2021 v počtu 4 členové, 1 člen se omluvil 
a za obec se účastnila paní starostka. 
Projednali jsme 4 body: Závěrečný účet obce za rok 2020, diskutovali jsme nad příjmy 
34,783 mil. Kč a výdaji 65,299 mil. Kč, schodek byl vykryt především čerpáním úvěru 
a částečně zůstatkem rozpočtu minulých let, mírně se snížila rezerva. Bavili jsme se 
o nenaplněných či nedočerpaných položkách v příjmech, výdajích; o návrhu závěrečného účtu 
obce; zpřesnění názvů příjemců dotací v rozpisu poskytnutých dotací. Finanční výbor přijal 
usnesení: Finanční výbor doporučuje Zastupitelstvu obce Vřesina schválit závěrečný účet obce 
za rok 2020 a to bez výhrad. Současně s tím se provádí i účetní závěrka. Finanční výbor 
doporučuje zastupitelstvu obce Vřesina schválit účetní závěrku obce Vřesina sestavenou 
k rozhodnému dni 31. 12. 2020. 
Dále jsme probrali stav a plnění rozpočtu za první 2 měsíce tohoto roku, zjistili jsme, 
že správcem rozpočtu byl upraven rozpis rozpočtu po změnách tak, aby korespondoval s radou 
schválenými rozpočtovými opatřeními č. 1 a 2/2021. Diskutovali jsme o plnění jak příjmové, 
tak výdajové části rozpočtu, bavili jsme se o aktuální situaci vzhledem k vývoji státního 
rozpočtu a neshledali jsme nic mimořádného ve vývoji plnění. Usnesení: finanční výbor bere 
na vědomí stav a plnění rozpočtu za 1. a 2. měsíc 2021.  
Dotace spolkům za rok 2020: Starostka nám předložila složky se závěrečným vyúčtováním 
dotací, bylo konstatováno, že byly všechny řádně vyúčtovány. Usnesení: Finanční výbor bere 
na vědomí vyúčtování dotací spolkům za rok 2020.   
 
Zpráva finančního výboru je přílohou tohoto zápisu. 
Starostka se zeptala, zda má někdo ze zastupitelů či občanů nějaký dotaz k předsedovi 
finančního výboru?  
Zastupitelé ani občané neměli dotazy ke Zprávě finančního výboru. 
 
Starostka konstatovala, že zastupitelstvo obce Vřesina bere na vědomí zprávu finančního 
výboru ze dne 15. dubna 2021. 
 

Starostka předala vedení schůze Aleši Klechovi. Toto předání bylo pak platné po celé jednání 
zastupitelstva u starostkou přednášených informací. 
 

6. Závěrečný účet obce Vřesina za rok 2020, účetní závěrka 
Aleš Klech – požádám paní starostku o informace k tomuto bodu. 
Starostka – materiály, které jste dostali k prostudování, byly upraveny o připomínky finančního 
výboru, jednalo se o drobné překlepy. Součásti závěrečného účtu je zpráva o výsledku 
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hospodaření obce za rok 2020. Celkové plnění, tak jak bylo řečeno - je tam poměrně velký 
schodek, ale jak všichni víme, je to díky stavbě tělocvičny. V jednotlivých položkách jsme 
nikde nepřesáhli 100 %. Co se týče příjmů, i když bylo loni predikováno, že se dostaneme cca 
o 15 – 20 % níže v daňových příjmech, nebylo to o tolik a zvládli jsme si udržet vše, co jsme 
chtěli. 
Druhou částí tohoto bodu jednání je účetní závěrka. Jejím obsahem jsou pouze podklady 
Rozvaha, Výkaz zisku a ztrát a Příloha, které jsou společné se závěrečným účtem obce.   
 
Aleš Klech se zeptal, zda má někdo ze zastupitelů či občanů nějaký dotaz. 
Petr Rončka – chtěl bych se zeptat, zda byla Radou schválena účetní závěrka základní školy? 
Starostka – účetní závěrka ZŠ byla Radou schválená na zasedání 69, kontrolní výbor ho ještě 
neměl ke kontrole. 
Zastupitelé ani občané neměli další dotazy. 
Aleš Klech vyzval k hlasování: 
 
15/6a Zastupitelstvo obce Vřesina schvaluje celoroční hospodaření obce a závěrečný účet 
obce za rok 2020 včetně Zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření obce Vřesina za rok 2020 
a to bez výhrad. 
 
Hlasování: pro 14                                         proti 0                            zdržel se 0             

Aleš Klech konstatoval, že usnesení bylo přijato 14 hlasy.   
 
15/6b Zastupitelstvo obce Vřesina schvaluje účetní závěrku obce Vřesina sestavenou 
k rozhodnému dni 31. 12. 2020. 

Hlasování: pro 14                                         proti 0                            zdržel se 0             

Aleš Klech konstatoval, že usnesení bylo přijato 14 hlasy.   
 
7. Zřizovací listina základní školy 

Aleš Klech – poprosím paní starostku, aby nás seznámila s podklady k tomuto bodu. 
Starostka – zřizovací listina na ZŠ byla vydaná 16. 9. 2002, byly v ní provedeny změny pomocí 
dodatku č. 1, 2 a 3. Úprava, která má být provedena se týká vedlejší činnosti školy – 
do článku IV, předmět činnosti byly přidány body c) a d). Bod c) výchova a mimoškolní 
vzdělávání, tj. pořádání odborných kurzů, školení a kroužků aj. sportovních, kulturních a 
vzdělávacích akcí. Bod d) pronájem nemovitostí projednaných radou obce a pronájem movitých 
věcí, pokud by škola o toto měla zájem. 
V roce 2017 proběhla úprava mateřské školy, nový stav jsme nechali zapsat do KN přičemž 
vznikly nové parcely. V současné době řešíme zápis tělocvičny do KN, zde rovněž dojde ke 
změně parcelních čísel.  
V příloze zřizovací listiny je uvedeno, který majetek ZŠ dostává do hospodaření. V návrhu je 
uvedeno, že tato příloha se bude aktualizovat vždy k 1.1. daného roku dle inventarizace. 
Chtěla bych poprosit paní ředitelku, jestli by nám mohla říct pár informací ke škole.  
Paní ředitelka – pozdravila všechny přítomné a podala informace o současném fungování školy 
a školky při platných COVIDových opatřeních. Hovořila o testování dětí, možnosti kroužků 
v případě rozvolnění, setkání se s budoucími prvňáky, dotazníkové šetření s rodiči k fungování 
školy, využití finanční podpory ze strany ministerstva školství – financování prostřednictvím 
PHMAXu - rozšíření provozní doby MŠ a družiny, dělení početnějších tříd na výuku jazyků. 
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Starostka se zeptala, zda má někdo nějaký dotaz na paní ředitelku. Nikdo neměl žádný dotaz, 
proto starostka poděkovala paní ředitelce. 
 
Aleš Klech se zeptal, zda má někdo ze zastupitelů či občanů nějaký dotaz. 
Zastupitelé ani občané neměli dotazy. 
Aleš Klech vyzval k hlasování o návrhu následujícího usnesení: 
 
15/7 Zastupitelstvo obce Vřesina schvaluje dodatek č. 4 a Přílohu č. 1 ke Zřizovací listině 
příspěvkové organizace Základní škola Vřesina, okres Opava ze dne 16. 9. 2002 ve znění 
Dodatku č. 1, Dodatku č. 2 a Dodatku č. 3.  
 
Hlasování: pro 14                               proti 0                            zdržel se 0             

Aleš Klech konstatoval, že usnesení bylo přijato 14 hlasy.  
 
8. Investiční záměr – „Obnova válečného hrobu – Vřesina“ 
Aleš Klech – požádám opět paní starostku, aby nás seznámila s podklady k tomuto bodu. 
Starostka – na minulém zasedání jsme schválili investiční akci, z ministerstva obrany chtějí 
schválit investiční záměr, tedy přesně ten dokument, který byl odeslaný s žádostí o dotaci tak, 
aby to bylo z jejich pohledu formálně správné. 
Aleš Klech se zeptal na dotazy z řad zastupitelů, z řad občanů. 
Jelikož žádné další dotazy nebyly, přečetl návrh usnesení a nechal hlasovat o navrženém 
usnesení v tomto znění: 
 
15/8 Zastupitelstvo obce Vřesina schvaluje investiční záměr k realizaci akce „Obnova 
válečného hrobu - Vřesina“ z dotačního programu Ministerstva obrany 107290 – Zachování 
a obnova historických hodnot I. 

Hlasování: pro 14                                        proti 0                            zdržel se 0 
 
Aleš Klech konstatoval, že usnesení bylo přijato 14 hlasy.  
 
9. Základní listina komunitního plánování sociálních služeb ORP Hlučín 
Aleš Klech – poprosím paní starostku, aby nás seznámila s podklady k tomuto bodu. 
Starostka – původní listina byla vytvořena v Hlučíně zástupci obcí. Byla provázána se 
střednědobým plánem, který měl platnost do roku 2022. Co je v něm uvedeno už je splněno, 
proto je třeba řešit obnovu. Hlavní úprava spočívá ve složení pracovních skupin. Jakmile 
schválíme (celé ORP) tuto základní listinu a jednací řády, pracovní skupiny začnou tvořit nový 
střednědobý plán. Pro nový komunitní plán budou získávány informace ze všech obcí ORP 
Hlučín.  
 
Aleš Klech – má někdo nějaký dotaz k tomuto bodu? 
Jelikož žádné další dotazy nebyly, přečetl návrh usnesení a nechal hlasovat o navrženém 
usnesení: 
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15/9 Zastupitelstvo obce Vřesina schvaluje Základní listinu komunitního plánování 
sociálních služeb a souvisejících aktivit na území města Hlučína a jeho správního obvodu 
včetně jednacích řádů. 

Hlasování: pro 14                               proti 0                            zdržel se 0         

Aleš Klech konstatoval, že usnesení bylo přijato 14 hlasy.  
     

10. Koupě pozemku 740/59 a odpuštění pokuty 
Aleš Klech – poprosím paní starostku, aby nás seznámila s podklady k tomuto bodu. 
Starostka – na pracovní schůzce jsme hovořili o možnosti koupě pozemku 740/59. V původní 
kupní smlouvě k tomuto pozemku byly 2 smluvní pokuty specifikovány v článku 6 odst. 3 a 4 
(za nezahájení stavby a za nezkolaudování v příslušném termínu). Vyzvali jsme majitele, aby 
se k danému problému vyjádřil a ten se vyjádřil tak, že nabízí obci zpětný odkup, protože sám 
má již zajištěno jiné řešení. Zároveň se velmi omlouvá, že se ze zdravotních důvodů nemohl 
dnešního zasedání účastnit. Trvá na své nabídce a pozemek je ochotný za původní částku 
307 tis. Kč prodat zpět obci Vřesina.  
 
Aleš Klech – má někdo nějaký dotaz k tomuto bodu? 
Nikdo neměl dotazy. 
Bylo tedy přistoupeno k hlasování o jednotlivých návrzích usnesení a hlasovalo se odděleně 
pro každý návrh usnesení. 
 
15/10a   Zastupitelstvo obce Vřesina schvaluje koupi pozemku parc. č. 740/59 v k.ú. Vřesina 
u Opavy, orná půda o výměře 1000 m2, zapsaném na LV 755 a pověřuje starostku obce 
podpisem kupní smlouvy dle předloženého návrhu za cenu 307.000 Kč.  

Hlasování: pro 14                               proti 0                            zdržel se 0           

Aleš Klech konstatoval, že usnesení bylo přijato 14 hlasy.  
   

15/10b   Zastupitelstvo obce Vřesina promíjí smluvní pokuty, definované v bodech 
VI. 3 a VI. 4 kupní smlouvy, o zřízení služebností a předkupním právu uzavřené dne 19.4.2016, 
majiteli pozemku 740/59 panu Jiřímu Léblovi, r.č. 741108/0380, bytem Na Březích 576, 747 22 
Dolní Benešov, pouze však za podmínky, že k převodu vlastnického práva na obec podle kupní 
smlouvy specifikované v usnesení 15/10a dojde nejpozději do šesti měsíců od schválení 
zastupitelstvem obce Vřesina. 

Hlasování: pro 14                               proti 0                            zdržel se 0          

Aleš Klech konstatoval, že usnesení bylo přijato 14 hlasy.  
    

11. Nové znění dotačního programu „Kotlíkové půjčky“ 
Aleš Klech – poprosím paní starostku, aby nás seznámila s podklady k tomuto bodu. 
Starostka – všichni zastupitelé dostali důvodovou zprávu, že v dnešních smlouvách 
o kotlíkových půjčkách je závěrečný termín realizace 30. 6. 2021 s ohledem na změnu ve 
vyhlášené dokumentaci státního fondu je umožněno tuto dobu prodloužit do 30. 6. 2022. 
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Jak kraj, tak státní fond bohužel nestihli zpracovat všechny žádosti, které zde byly podány. 
V naší obci se to týká minimálně 4 žadatelů, proto byla navržena úprava – program i smlouvy 
jsou upravené, mění se pouze data realizace, vyúčtování a splácení. Od 31. 5. 2021 bude možné 
žádat o tyto posunuté půjčky. Ti, kdo už mají schválené smlouvy budou muset požádat 
o schválení dodatku k prodloužení termínů (týká se to 3 žadatelů) pokud nestihnou realizovat 
svoji výměnu do 30.6.2021. 
 
Aleš Klech – má někdo ze zastupitelů otázky, návrhy, připomínky? 
Jaroslav Smolka- je možno, aby zastupitelstvo vyhradilo tyto dodatky smluv Radě obce? 
Starostka – Ne, smlouvy byly schváleny zastupitelstvem a není možné jejich změny schvalovat 
Radou i na Kraji se schvalují na úrovni zastupitelstva. 
Jaroslav Smolka – prosil bych konkretizaci znění usnesení – č. 1 rozhodnutí  č. 03371961 
Nikdo neměl další dotazy. 
Bylo tedy přistoupeno k hlasování o upraveném znění návrhu usnesení. 
 
15/11 Zastupitelstvo obce Vřesina schvaluje upravené znění Programu na Poskytování 
návratných finančních výpomocí na předfinancování náhrad nevyhovujících zdrojů tepla na 
pevná paliva za nové nízkoemisní zdroje v souladu se změnou č. 1 rozhodnutí č. 03371961. 

Hlasování: pro 14                               proti 0                            zdržel se 0          

Aleš Klech konstatoval, že usnesení bylo přijato 14 hlasy a předal slovo paní starostce 
k projednání dalších bodů. 
 
12. Různé 

Paní starostka převzala slovo a seznámila zastupitele s obsahem bodu Různé.  

a) Komplexní pozemkové úpravy 
Kromě 1 majitele pozemku jsou všechny směny a úpravy pozemků v katastrálních mapách 
v přípravě vypořádány. Během nadcházejících 3 týdnů bude setkání sboru zástupců, který musí 
schválit, aby se stát vyrovnal se změnami cen některých pozemků. Poté by cca do půl roku měla 
proběhnout všechna ostatní jednání, pokud se nikdo neodvolá. Všechny parametry směn 
pozemků jsou splněny, pouze 1 člověk souhlasit nechce. 
 
 

b) Dotace  
Řešíme řadu dotací. Například na stavbu výtahu, na kterou se nám podařilo získat dotaci 
z MSK, max. částka je 400 tis. Kč. Dokončuje se Areál koupaliště v novém hávu, kde jsme 
dostali příspěvek z MMR. Jistě všichni víte, že je již postaveno nové dětské hřiště, dokončují 
se práce na úpravě povrchu a beachvolejbalovém hřišti. Ještě bude dokončeno pískoviště 
a proběhne osetí travou. Co se týče dalších dotací, o nich jsem již mluvila. 
 
 
c) Rozpočtová opatření 2/2021  
V radě bylo schváleno rozpočtové opatření č. 2/2021, ve kterém se jednalo o příjem dotací 
z ESF. Jedná se o dotace, které máme společně s obcemi Hať, Píšť a Darkovice. Částku jsme 
měli alokovanou na jedné položce. Konečně přišlo rozhodnutí se všemi podmínkami, proto 
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jsme potřebovali úpravy. U ostatních položek – ve výdajích byla upravována dotace pro ranou 
péči. Bylo třeba rozčlenit jednotlivé položky dotací z evropských sociálních fondů. 
 
Starostka se zeptala, zda má někdo nějaké další dotazy? 
Jaroslav Smolka – Může 1 vlastník zablokovat nebo zastavit pozemkové úpravy? 
Starostka – odvolat se může, ale zastavit pozemkové úpravy nemůže. Zákonně musí být 
schváleno více než 70 %, což je splněno. 
Nikdo neměl další dotazy. 
 
Starostka konstatovala, že zastupitelstvo obce Vřesina bere na vědomí informace 
o rozpočtovém opatření č. 2/2021, dotacích a komplexních pozemkových úpravách. 

 
13. Interpelace členů zastupitelstva 
 

Starostka se zeptala zastupitelů, zda má někdo nějaký dotaz. 
 
Jaroslav Smolka – netýká se to přímo činnosti rady. Na webu se objevila informace – 
velkoobjemové kontejnery. Opravdu budou jen kontejnery nebo svoz velkoobjemového 
odpadu? 
Starostka – bude kontejner na nebezpečný odpad a bude probíhat svoz. 
Jaroslav Smolka – děkuji, prosím o opravu. Dále bych s politováním chtěl sdělit, že zítra se 
majka stavět nebude, zastupitelstvo tedy nemusí přijímat vyhlášku o rušení nočního klidu, ale 
věřím, že v září na noční soutěž bychom to potřebovali, takže předpokládám, že na červnovém 
zasedání by to stačilo schválit. 
 
Místostarosta – já bych chtěl jen doplnit informace ke stavebním pracím. Máme hotovou opravu 
lesní cesty směr Hať a zítra v 15:00 nám bude dílo předáno. 
  
Nikdo neměl další dotaz. 
 
14. Diskuse občanů 
 

Občané neměli dotazy. 
 
15. Závěr 
 
Starostka poděkovala všem občanům i zastupitelům za účast na zasedání. Poděkovala 
zastupitelům za práci, kterou odvádějí, za studium materiálů a připomínky k jednání. Další 
zasedání je plánováno na 22. 6. 2021, snad se nějaké akce budou moci realizovat a budeme 
případně schvalovat vyhlášku o rušení nočního klidu. Popřála všem příjemný večer a jednání 
v 19:01 ukončila. 
 
 
                                                                                               Mgr. Bohuslava Krupová 
         Starostka obce 
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Zapsala: Ing. Lenka Josefusová 
 
Zápis jsem si přečetl, nemám k němu připomínky Ing. Bc. Jiří Bečica, Ph.D.:  
 
Zápis jsem si přečetl, nemám k němu připomínky JUDr. Aleš Klech, LL.M.:  
 
 
Přílohy: 

1. Protokol o průběhu hlasování 
2. Informace o činnosti rady 
3. Informace o činnosti starostky 

 
  
 


